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O B E C     Ž I T A V A N Y 

 
 

Z á p i s n i c a   č.  1/2014 

z prvého zasadania Obecného zastupiteľstva  

v Žitavanoch konaného dňa 

11. decembra 2014 na Obecnom úrade 

v Žitavanoch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
v Žitavanoch,  dňa 11. 12. 2014 
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Z á p i s n i c a  1/2014 
z prvého zasadania Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch, konaného dňa 

11. decembra 2014 na Obecnom úrade v Žitavanoch 

 

 

Prítomní : Podľa prezenčnej listiny 

Program : 
1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej  komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Vystúpenie občanov obce 

5. Interpelácie 

6. Návrh VZN č. 2/2014 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady 

7. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 9/2012 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na 

dieťa Materskej školy a žiaka školského zariadenia na území Obce Žitavany 

8. Návrh na rozpočtové opatrenie Obce Žitavany č. 4/2014 

9. Žiadosť Jozefa Kováča, 9. mája 562, Žitavany 

10. Určenie platu starostu obce 

11. Informácia starostu obce 

12. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

K bodu č. 1.) 
Starosta obce privítal poslancov na zasadnutí obecného zastupiteľstva. Upozornil, že celé 

zasadnutie sa nahráva na diktafón. Poslanci sú v počte 8 a zasadnutie je uznášania schopné. 

Poslanec Pavol Čepček sa ospravedlnil, že bude meškať, Pavol Chren informoval prítomných, 

že z pracovných dôvodov bude musieť o 18:00 hod. odísť.  

 

 

K bodu č. 2.) 
Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky zápisnice.  

Návrhová komisia:  predseda – Ing. Milan Barabáš 

 členovia – Bc. Ján Barát, Mgr. Mária Molnárová 

Overovatelia zápisnice: Pavol Čepček, Mgr. Edita Grzybová 

Za zapisovateľa zápisnice sa určuje: Ing. Soňa Janáková 

 

 

K bodu č. 3.) 
V tomto bode bol predložený návrh na schválenie programu rokovania. Po doplnení bodov 

o určení platu starostu obce a informácii starostu obce bol program rokovania jednohlasne 

schválený. Prítomný bol aj poslanec Pavol Čepček. 

 

 Návrh programu: 

1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej  komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Vystúpenie občanov obce 
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5. Interpelácie 

6. Návrh VZN č. 2/2014 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady 

7. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 9/2012 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na 

dieťa Materskej školy a žiaka školského zariadenia na území Obce Žitavany 

8. Návrh na rozpočtové opatrenie Obce Žitavany č. 4/2014 

9. Žiadosť Jozefa Kováča, 9. mája 562, Žitavany 

10. Určenie platu starostu obce 

11. Informácia starostu obce 

12. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

 

Hlasovanie: 

ZA : 9    PROTI : 0    ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol znenie uznesenia č. 3/2014-OZ  zo dňa 11. 12. 2014 

 

Obecné zastupiteľstvo v Žitavanoch 

 

p r e r o k o v a l o 
návrh na schválenie programu rokovania  

 

s c h v a ľ u j e 
program rokovania 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  

 

 

 

Prítomnosť/kvórum:  9 / 5 

Hlasovaním „za/proti/zdržal sa hlasovania“: 9  / 0 / 0 

 

 

 

K bodu č. 4.) 
Za občanov sa zasadnutia zúčastnili: 

Karol Kováč – zablahoželal poslancom a starostovi k zvoleniu a poprial všetko dobré. 

Peter Ondriaš – upozornil na terénne úpravy, ktoré prebiehajú v areáli bývalej autokrosovej 

dráhy a smerujú k jej obnove. Požadoval informácie, či tieto úpravy boli schválené obecným 

zastupiteľstvom, o vynaložených finančných prostriedkoch i ohľadne povolenia na výrub 

stromov v tejto lokalite. Žiadal, aby sa z uvedeného dôvodu uskutočnilo mimoriadne 

zasadnutie obecného zastupiteľstva v Žitavanoch. Dodal, že motorky budú rušiť ľudí pri 

oddychu, navyše spôsobujú prach a hlučnosť. Podľa neho by sa malo konať referendum, kde 

by ľudia vyjadrili svoj súhlas alebo nesúhlas s obnovou autokrosovej dráhy.  

Jozef Kováč – zúčastnil sa kvôli žiadosti o preplatenie finančných prostriedkov na opravu 

chodníka a premostenie jarka, ktorú podal v septembri 2014. 

Peter Chren – pripomenul, aké plány boli kedysi s oblasťou „Lúčky“ a že táto oblasť je stále 

nevysporiadaná. 

Milan Firický – položil otázku ohľadne vývozu fekálu do budúcna a požiadal o riešenie tohto 

problému.  
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Piotr Piszczatowski, Piszczatowska, Branislav Sýkora – ako občania Tekovskej ulice 

v Žitavanoch sa sťažovali na cvičisko psov pri ich domoch, ktoré ruší pokojný život a bývanie 

a žiadali riešenie tejto situácie. Podľa nich sú tieto psy týrané a cvičisko nestrážené. 

Za občanov sa zasadnutia zúčastnil aj Albín Kramár. 

 

K bodu č. 5.) 
Interpelácie: 

Ing. Ľuboš Daniš – reagoval na vystúpenie pána Petra Ondriaša. Zdôraznil, že terénne úpravy 

a snaha o obnovu autokrosovej dráhy je z dôvodu, že obec sa snaží spraviť niečo, čo bude 

slúžiť všetkým občanom. Verí, že občania privítajú túto snahu a odozva bude len pozitívna. 

Zároveň dodal, že obec na tento účel zatiaľ nevynaložila žiadne náklady.  

Starosta sa pridal k vyjadreniu poslanca Daniša a zdôraznil, že od roku 1977 bývali v tomto 

areáli pravidelne preteky a v čistení a obnove autokrosovej dráhy nevidí nič zlé. Zároveň 

upozornil, že vypilovacie práce v areáli prebiehajú bezplatne a potvrdil, že na spomínanú 

obnovu nie sú a ani nebudú vynaložené žiadne náklady a všetko sa robí legálnou cestou.  

 

Ing. Jaroslav Dubec, hlavný kontrolór obce – pozval prítomných na vianočné stretnutie, ktoré 

organizuje Kresťansko-demokratické hnutie v kultúrno-spoločenskom zariadení v Žitavanoch.  

 

Bc. Ján Barát – reagoval na otázku pána Firického ohľadne vývozu fekálu. Vysvetlil, že návrh 

na obstaranie fekálnej cisterny, ktorú ponúkol na odpredaj pán Štefan Prochovník, neschválili 

kedysi preto, lebo sa dohodli a odporučili starostovi obstarať viac kubíkovú cisternu. Ďalej 

vytkol starostovi, že zasadnutie obecného zastupiteľstva sa má zo zákona konať každé 3 

mesiace a mal teda ešte pred dátumom 14. 11. 2014 zvolať ďalšie zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. Tiež predložil požiadavku na umiestnenie spomaľovačov pri Základnú školu 

a sťažnosť, že na ulici Topoľčianskej nepočuť rozhlas.  

 

Pavel Chren – pripojil sa k poslancovi Barátovi a informoval, že ktokoľvek môže priniesť 

ponuku na fekálnu cisternu a predložiť ju obecnému zastupiteľstvu. Treba zhodnotiť úsporu, 

rentabilitu a výhodnosť pre občanov, aby auto slúžilo a neboli s ním problémy.  

 

Pavol Čepček – mal dotaz na starostu, ako sa pokračuje s verejnou kanalizáciou. Starosta 

informoval, že momentálne prebieha druhé kolo verejného obstarávania, na čo však obec 

Žitavany nemá žiadny vplyv.  

 

Ing. Milan Barabáš – žiadosť obyvateľov ulice Hlboká o zníženie rýchlosti a vyznačenie 

priechodov pre chodcov k miestnemu cintorínu / žiadosť o vybudovanie chodníka za 

záhradami na Kamennej ulici.  

 

Starosta reagoval na požiadavku obyvateľov Tekovskej ulice a informoval, že dňa 3. 11. 2014 

bola podaná žiadosť Kynologického klubu Žitavany o prenájom pozemku. Na dnešnom 

zasadnutí obecného zastupiteľstva v Žitavanoch sa mal prerokovávať tento bod, ale z dôvodu, 

že uvedená parcela nie je majetkom obce, sa daný bod prejednávať nebude. Momentálne sa 

čaká, či má Kynologický klub nájomné zmluvy s vlastníkmi parcely. Zároveň obyvateľov 

Tekovskej ulice ubezpečil, že budú informovaní, ako sa v tejto veci ďalej postupuje.   

Poslanec Pavel Chren v tomto bode odišiel zo zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

                                  

 

 

K bodu č. 6.) 
V tomto bode bol predložený návrh všeobecne záväzného nariadenia Obce Žitavany č. 2/2014 

o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, 
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s účinnosťou od 1. 1. 2015. Zmenilo sa označenie druhu stavby rekreačných a záhradkárskych 

chát a domčekov na individuálnu rekreáciu na chaty a stavby na individuálnu rekreáciu. Do 

VZN je doplnená hodnota za 1 m
2
 lesného pozemku. Ročné sadzby daní z pozemkov a zo 

stavieb sú v návrhu na rovnakej úrovni ako v predchádzajúcom období. Pri dani za psa je 

navrhnutá sadzba na základe poslaneckého návrhu 5 € na jeden kalendárny rok. Sadzby daní 

za užívanie verejného priestranstva, predajné automaty, nevýherné hracie prístroje a jadrové 

zariadenia zostávajú bezo zmeny. Najpodstatnejšie zmeny predstavujú ustanovenia týkajúce 

sa zníženia a odpustenia poplatku za komunálny odpad. Nárok na zníženie alebo odpustenie 

poplatku vzniká poplatníkovi za obdobie, ak preukáže, že sa viac ako 90 dní v zdaňovacom 

období nezdržiava v obci. Obec ustanoví zníženie alebo oslobodenie fyzickým osobám 

v hmotnej núdzi, fyzickým osobám starším ako 62 rokov a držiteľom preukazu s ŤZP. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 8    PROTI : 0    ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol znenie uznesenia č. 4/2014-OZ  zo dňa 11. 12. 2014 

 

Obecné zastupiteľstvo v Žitavanoch 

 

p r e r o k o v a l o 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Žitavany č. 2/2014 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, 

 

s c h v a ľ u j e 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Žitavany č. 2/2014 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, 

 

ž i a d a 

Obecný úrad Žitavany 

 zverejnenie schváleného znenia Všeobecne záväzného nariadenia obce Žitavany č. 

2/2014 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady spôsobom v obci obvyklým. 

 

 

Prítomnosť/kvórum:  8 / 5 

Hlasovaním „za/proti/zdržal sa hlasovania“: 8 / 0 / 0 

 

 

 

K bodu č. 7.) 
V tomto bode bol predložený návrh dodatku č. 1 k VZN č. 9/2012 o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na dieťa Materskej školy a žiaka školského zariadenia na území obce 

Žitavany. Spoločný školský úrad v Topoľčiankach poskytol koeficienty na výpočet dotácie, 
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platné pre rok 2015. Z uvedeného dôvodu obec pristupuje k dodatku, ktorým sa po prepočte 

mení výška dotácie na kalendárny rok 2015 na prevádzku a mzdy na dieťa.  

 

 

Hlasovanie: 

ZA : 8    PROTI : 0    ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol znenie uznesenia č. 5/2014-OZ  zo dňa 11. 12. 2014 

 

Obecné zastupiteľstvo v Žitavanoch 

 

p r e r o k o v a l o 

návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 9/2012 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

Materskej školy a žiaka školského zariadenia na území Obce Žitavany, 

 

s c h v a ľ u j e 

Dodatok č. 1 k VZN č. 9/2012 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

Materskej školy a žiaka školského zariadenia na území Obce Žitavany. 

 

ž i a d a 

Obecný úrad Žitavany 

 o zverejnenie schváleného znenia Dodatku č. 1 k VZN č. 9/2012 o určení výšky 

dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa Materskej školy a žiaka školského zariadenia na 

území Obce Žitavany spôsobom v obci obvyklým. 

 

 

 

Prítomnosť/kvórum:  8 / 5 

Hlasovaním „za/proti/zdržal sa hlasovania“: 8 / 0 / 0  

 

 

 

K bodu č. 8.) 
V tomto bode bol predložený návrh rozpočtového opatrenia č. 4/2014. Úprava rozpočtu 

reaguje na potrebu zmeny niektorých položiek. V roku 2014 sa ušetrilo na odchodnom 

a odstupnom, preto sa mohli ušetrené prostriedky použiť na položkách, kde sa rozpočet 

prekročil. Ušetrilo sa aj na členskom pre Mikroregión Tribečsko, nakoľko pre tento rok 

schválili členský príspevok pre obce 1 000,- €. Na zimnú údržbu sa naplánovalo 2 700,- €, 

ktoré tiež možno použiť na položky, ktoré sú prekročené. Zvýšila sa položka “Všeobecné 

služby“, nakoľko sa museli realizovať zemné práce, ktoré neboli plánované a zvýšili sa aj 

náklady na úpravu verejných priestorov, odvoz konárov. Tiež sa zvýšili náklady na opravu 

verejného osvetlenia.  
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Hlasovanie: 

ZA : 5    PROTI : 0    ZDRŽAL SA : 3 

 

Zdržali sa poslanci Ing. Milan Barabáš, Mgr. Edita Grzybová, Mária Gálová. 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol znenie uznesenia č. 6/2014-OZ  zo dňa 11. 12. 2014 

 

Obecné zastupiteľstvo v Žitavanoch 

 

p r e r o k o v a l o 

návrh rozpočtového opatrenia č. 4/2014, 

 

s c h v a ľ u j e 

rozpočtové  opatrenie č. 4/2014 podľa predloženého návrhu. 

 

 

 

Prítomnosť/kvórum: 8 / 5 

Hlasovaním „za/proti/zdržal sa hlasovania“: 5 / 0 / 3 

 

 

K bodu č. 9.) 
V tomto bode bola predložená žiadosť Jozefa Kováča, ktorú podal dňa 4. 9. 2014. Žiadal v nej 

o príspevok na rekonštrukciu časti verejného chodníka a mostu pred domom vo výške 180,- €. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 0    PROTI : 4    ZDRŽAL SA : 4 

 

 

Proti boli poslanci Ing. Ľuboš Daniš, Pavol Čepček, Roman Ondriaš, Mgr. Mária Molnárová. 

Zdržali sa Bc. Ján Barát, Ing. Milan Barabáš, Mgr. Edita Grzybová, Mária Gálová. 

 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

K bodu č. 10.) 
V tomto bode starosta odovzdal slovo zástupcovi Ing. Ľubošovi Danišovi. Bol predložený 

návrh na určenie platu starostu obce Žitavany. Obecné zastupiteľstvo môže starostovi zvýšiť 

plat až o 70%. Uznesením č. 20/2014 zo dňa 22. 5. 2014 Obecné zastupiteľstvo rozhodlo 

o určení platu starostu s mesačnou odmenou 20%. Ing. Ľuboš Daniš navrhol výšku tejto 

odmeny ponechať na 20%. Uvedený návrh po hlasovaní neprešiel. Ďalší návrh predniesla 

Mgr. Edita Grzybová a to určiť starostovi plat bez mesačnej odmeny.  

 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7    PROTI : 1    ZDRŽAL SA : 0 
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Proti bol poslanec Ing. Ľuboš Daniš. 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol znenie uznesenia č. 7/2014-OZ  zo dňa 11. 12. 2014 

 
Obecné zastupiteľstvo v Žitavanoch 

 

p r e r o k o v a l o 

návrh na určenie platu starostu Obce Žitavany, 

 

u r č u j e 

plat starostovi Obce Žitavany Jurajovi Obertovi v zmysle § 4 ods. 1 zákona č. 253/1994 Z. z. 

o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 

neskorších predpisov, a to: 

- súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na 

základe údajov Štatistického úradu SR za rok 2013 a násobku 1,98.  

 

 

Prítomnosť/kvórum:  8 / 5 

Hlasovaním „za/proti/zdržal sa hlasovania“: 7 / 1 / 0 

 

 

K bodu č. 11.) 

V tomto bode starosta informoval, že od 04. 12. 2014 bol menovaný za zástupcu starostu obce 

Ing. Ľuboš Daniš. Tiež informoval o ponuke Regionálneho vzdelávacieho centra samosprávy 
Nitra na uskutočnenie seminára k zákonu o obecnom zriadení pre poslancov obecného 

zastupiteľstva.  

 

  

K bodu č. 12.) 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

Ing. Soňa Janáková v.r.                   Juraj Obert v.r. 

   zapisovateľ                 starosta obce 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

Pavol Čepček  v.r.                                      ............................................. 

Mgr. Edita Grzybová  v.r.                           .............................................   


